

HERIBERT FRIEDL

HEROES\_(installation)

Heribert Friedl

**HEROES**

Installation / installation

Maße / measurements: 308 cm x 130 cm

Digitaldruck auf Plane / digital print on tarpaulin

2019

Fluc, Wien / Vienna



Heribert Friedl

**HEROES**

Installation / installation

Maße / measurements: 308 cm x 130 cm

Digitaldruck auf Plane / digital print on tarpaulin

2019

Fluc, Wien / Vienna



Einerseits dient die Plane als öffentlicher Hinweis, als eine Art Werbung für ein Produkt (HEROES ist der Titel der ersten Ausgabe der Zeitschrift HODE – magazine for stuff), andererseits kann sie natürlich auch als solitäres Werk gelesen werden.

Bezugnehmend auf den Ort (Fluc) kann man diese Arbeit daher auch als Ein-Wort-Statement verstehen.

„Um ein Held zu sein, müssen Sie lernen, Abweichler zu sein. Sie müssen sich immer gegen die Konformität der Gruppe durchsetzen“, schrieb einst der Psychologe Philip Zimbardo.

On the one hand, the tarpaulin serves a public notice, a kind of an advertisement for a product (HEROES is the title of the first issue of the magazine HODE - magazine for stuff), on the other hand it can of course be read as a solitary work.

With reference to the place (fluc), this work can therefore also be understood as a one-word statement.

“To be a hero, you must learn to be a deviant. You must always assert yourself against the conformity of the group”, the psychologist Philip Zimbardo once wrote.